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Maastricht, 22 februari 2021 
 
Betreft: Art. 47 vragen van GroenLinks inzake brief Dierenambulance. 
 
Geachte college, 
 
Bij de dagmail van 18 februari 2021 zit een brief van de Dierenambulance aan de gemeente Maastricht. In deze 
brief kunnen we vernemen dat de gemeente haar zorgtaken vanuit verschillende wetgeving heeft 
overgedragen aan de Dierenambulance Limburg Zuid. Maar er wordt niet voor alle zorgtaken, en dus de kosten 
die de Dierenambulance maakt voor het uitvoeren van deze taken, een vergoeding gegeven. 
 
Dat leidt ons er toe de volgende vragen te stellen: 

1. Klopt het dat de gemeente haar zorgplicht heeft overgedragen aan de Dierenambulance Limburg Zuid? 
2. Zo ja, welke taken heeft de Dierenambulance Limburg Zuid van de gemeente overgenomen en welke 

vergoedingen krijgt ze hiervoor? 
3. Klopt het dat op de vergoeding van het ophalen van kadavers geen jaarlijkse indicatie zit? 

 
Het welzijn van wilde dieren vindt GroenLinks bijzonder belangrijk. Dit zijn namelijk ook inwoners van onze stad 
die net als een ander recht hebben op hulp bij ziekte of eventuele ongelukken door veelal menselijke 
activiteiten. Volgens GroenLinks is de gemeente verantwoordelijk ook voor deze inwoners zorg te dragen. 
 

4. Klopt het dat de dierenambulance voor het ophalen, verzorgen en eventueel in laten slapen van wilde 
dieren geen vergoeding krijgt? 

5. Is het college op de hoogte dat de Dierenambulance Limburg Zuid bij de gemeente Meerssen, 
Valkenburg en Eijsden-Margraten wel een vergoeding krijgt voor het ophalen, verzorgen en eventueel 
in laten slapen van wilde dieren? 

6. Vindt het college niet dat ook de gemeente Maastricht de dierenambulance tegemoet moet komen in 
de kosten die zij maakt om de zorgplicht van de gemeente uit te voeren? 

 
Wij wachten met belangstelling uw antwoorden af, 
 
namens de GroenLinks fractie, 
 
 
Saskia Hermens 
 
 


